

D.C. for Refrain

1 “天 上 榮 耀 歸 與 真 神 ! 地 下 平 安 歸 與 人 。”
 2 被 人 藐 視 又 被 厭 棄 , 受 下 盡 了 安 憂 歸 傷 痛 人 苦 。”
 3 說 到 主 愛 為 我 贖 價 , 我 不 禁 流 淚 感 恩 。”

1 “Glo-ry to God in the high-est! Peace and good ti-dings to earth.”
 2 He was de-spised and af-flict-ed, Home-less, re-ject-ed and poor.
 3 Lord, may I al-ways re-mem-ber Love paid the ran-som for me.

我是否要背負十字架 Am I a Soldier of the Cross?

143

No soldier that wareth entangleth himself with the affairs of this life. . . . — II Timothy 2:4

Isaac Watts

ARLINGTON
Thomas A. Arne

1 我 是 否 要 背 負 十 架 ？ 跟 從 神 的 羔 羊 ？
 2 別 人 苦 戰 要 得 榮 耀 ， 血 從 汗 滿 被 沙 場 ？
 3 難 道 我 無 仇 敵 當 拒 ？ 我 無 破 口 當 力 量 ？
 4 我 要 掌 權 就 得 爭 戰 ， 哦 ， 主 加 我 力 量 ！

1 Am I a sol-dier of the cross, A fol-lower of the Lamb?
 2 Must I be car-ried to the skies On flow-ery beds of ease,
 3 Are there no foes for me to face? Must I not stem the flood?
 4 Sure I must fight if I would reign: In-crease my cour-age, Lord;

1 我 豈 可 以 怕 出 代 價 ， 要 得 世 界 原 諒 ？
 2 我 豈 可 以 安 坐 花 輪 ， 盼 得 世 抬 進 天 堂 ？
 3 難 道 惡 世 也 可 相 與 ， 也 盼 望 可 作 我 幫 助 ？
 4 我 願 受 辱 不 畏 艱 難 ， 靠 祢 話 語 剛 強 阿 門 。

1 And shall I fear to own His cause Or blush to speak His name?
 2 While oth-ers fought to win the prize And sailed thru blood-y seas?
 3 Is this vile world a friend to grace, To help me on to God?
 4 I'll bear the toil, en-dure the pain, Sup-port-ed by Thy word. A-men.